

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

Direction des Affaires
Académiques et de la Coopération
DIVISION DE LA COOPERATION



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

Academic and Cooperation
Affairs Office
DIVISION OF COOPERATION

Post Office Box 96, Dschang (Cameroun) - Tél./Fax (237) 233 45 13 81 - Website : <http://www.univ-dschang.org> e-mail : udsrectorat@univ-dschang.org

N° D13 / 06362 / UDS/R/VR-RECOME/DAAC/DC/SCEA

Dschang, the 27 NOV 2023.

CALL FOR CANDIDATES KA171 FOR TEACHERS AND NON-TEACHING STAFFS

As part of the cooperation within the Erasmus+ Program between the University of Dschang and the University of Cadiz (UCA), in Spain, the Rector of the University of Dschang is launching a call for applications for the mobility of teachers and non-teaching staffs of his Institution

Application conditions:

- write an application letter to the Rector of the University of Dschang;
- Be a teacher or a non-teaching staff employed at the University of Dschang;
- Have a certificate of effective presence at the service;
- Have a valid passport;
- Apply for one of the places open by the UCA for Sub-Saharan Africa;

See <https://internacional.uca.es/23-24-erasmus-ka171-incoming-training-and-teaching-mobility-programme/>

- Write and speak English and/or Spanish fluently;
- Provide a current CV and one (1) 4x4 photo;
- The application file is submitted in a sealed envelope to door 110 of the Rectorate;

NB

- Female candidatures are encouraged ;
- The selection will be made after hearing the candidates and only those selected will be informed;
- Selection by the UDs does not guarantee admission to the UCA list of nominees;
- Mobility arrangements are defined by the UCA and communicated only to those appointed;
- The filing deadline is ten (10) days as from the signing date of this call;
- All candidates must ensure that they have carefully read the content of this call beforehand, and have consulted the necessary information on the above-mentioned UCA website.
- For more information, come every working day to door 110 of the UDs Rectorate between 7:30 a.m. and 11:00 a.m.

Ampliation :

- Cab/R
- VR(3)
- SG
- CT
- DAAC
- Établissements (3)
- Radio Campus
- Affichage/Chrono





Dschang, le 27 NOV 2023

N° D13 / 06362 / UDS/R/VR-REC/OME/DAAC/DC/SC/EA

APPEL À CANDIDATURES KA171 POUR PERSONNELS ENSEIGNANTS ET NON-ENSEIGNANTS

Dans le cadre de la coopération au sein du programme Erasmus+ entre l'Université de Dschang et l'Université de Cadix (UCA), en Espagne, le Recteur de l'Université de Dschang lance un appel à candidatures pour mobilité des personnels enseignants et non-enseignants de son Institution.

Conditions de candidature :

- Adresser une demande à Monsieur le Recteur de l'Université de Dschang ;
- Être enseignant ou personnel non enseignant en poste à l'Université de Dschang ;
- Disposer d'une attestation de présence effective au service ;
- Être titulaire d'un passeport ;
- Candidater à une des places à briguer ouvertes par l'UCA pour l'Afrique Sub-Saharienne ; (voir <https://internacional.uca.es/23-24-erasmus-ka171-incoming-training-and-teaching-mobility-programme/>)
- Écrire et parler couramment l'anglais et/ou l'espagnol ;
- Fournir un CV actualisé et une (1) photo 4x4 ;
- Le dossier de candidature est déposé sous pli fermé à la porte 110 du Rectorat ;

NB

- Les candidatures féminines sont encouragées ;
- La sélection se fera après audition des candidats et seuls ceux retenus seront informés ;
- La sélection par l'UDs ne garantit pas l'admission à la liste des nominés de l'UCA ;
- Les modalités de mobilité sont définies par l'UCA et communiquées aux seuls nominés ;
- Le délai de dépôt est de deux (10) jours à compter de la date de signature du présent appel.
- Tout candidat doit s'assurer avoir lu attentivement le contenu de cet appel au préalable, et avoir consulté les informations nécessaires dans le site ci-haut indiqué de l'UCA.
- Pour plus d'information, passer tous les jours ouvrables à la porte 110 du Rectorat de l'UDs entre 07h30 et 11h00.

Ampliation :

- Cab/R
- VR(3)
- SG
- CI
- DAAC
- Établissements (3)
- Radio Campus
- Affichage/Chrono

LE RECTEUR / VICE-CHANCELLER

LE RECTEUR / VICE-CHANCELLER
UNIVERSITE DE DSCHANG
UNIVERSITY OF DSCHANG
Prof. Roger TSAFACK NAMFOSSO